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VALT § 15 Suomen Keskusta r.p:n Marko Koivula jätti seuravanlaisen
valtuustoaloitteen:

 "Valtuustoaloite

 Meillä on Syötteellä loistavat mahdollisuudet lasketteluun. Jotta meidän
koululaiset voivat olla ylpeitä laskettelukeskuksistamme, olisi hyvä, että
Pudasjärven kaupunki antaa kaikille koululaisille mahdollisuuden kerran
vuodessa käydä kokeilemassa rinteitä. Tänä päivänä tiedämme, kuinka
nopeasti nuoret jakavat asioita sosiaalisessa mediassa. Kaupunkimme
positiivinen imago kasvaa entisestään, kun nuoret kertovat sosiaalisessa
mediassa positiivisia asioita kaupungistamme. Tämän vuoksi olisi hyvä,
että Pudasjärven kaupunki tarjoaisi jokaiselle koululaiselle, myös sivukylien
koulut mukaan lukien, mahdollisuuden käydä laskettelemassa yhden
kerran talven aikana.

 Tällä hetkellä tätä mahdollisuutta on rajattu ainakin Hirsikampuksella,
rehtorin ilmoituksen mukaan: "Edelliseen vuoteen verrattuna joudumme
karsimaan taloudellisista syistä Syötteelle lähtijöiden määrää (joka toinen
vuosi toteutetaan 3, 5, 7, 9 luokille mahdollisuus Syötteelle lähtöön).
Muiden oppilaiden osalta ulkoilu/talviliikuntapäivää vietetään
Hirsikampuksen lähialueiden mahdollisuuksia hyödyntäen. Päätöksessä on
huomioitu myös joidenkin huoltajien aikaisempina vuosina esittämä
palaute, jossa koettiin oppilaan kannalta turhia paineita aiheuttavana jos
taloudellisista syistä johtuen lapsi/ lapset eivät voi lähteä laskettelureissulle
lainkaan mukaan (ja huoltaja voi kohdentaa Iippu/välinerahoja ja siten
mahdollistaa lapselleen osallistumisen ilman sosiaalista painetta."

 Esitän tässä valtuustoaloitteessa, että Pudasjärven kaupunki tarjoaa
jokaiselle kuntamme oppilaalle mahdollisuuden käydä oppilaitoksen
kanssa kerran vuodessa laskettelemassa. Sivistystoimi maksaa jokaiselle
oppilaalle matkat, hissiliput ja tarvittaessa myös välineiden vuokran.

 Pudasjärvellä 14.3.2019

 Marko Koivula"


